



Trelleborg Golfklub Slagelse

TGS' klubhus, Oksebrovej 13, 4200 Slagelse
tirsdag den 12. aug 2025, kl. 17.30 - 21.00,

Referat

Gennemføres efter nedenstående dagsorden.

Udover bestyrelsesmedlemmer og -suppleanter deltager nedenstående efter behov i dele af mødet:

- Greenkeeper/René.
- Revisor.
- Mikkelt deltager kl 18:30-19:00
- Sekretariatsleder deltager i pkt. 1-3.

1. Godkendelse af dagsorden og referat af seneste bestyrelsesmøde. Referatet er godkendt efter fremsendelse til bestyrelsen.

2. Generel orientering om TGS' drift og løbende sager.

- FU, herunder opfølgning på diverse aktionspunkter.
 - i. Greenkeeper elev status – Rene orienterede.
 - ii. Restancer/årshjul ved Jakob – processen blev gennemgået, godkendt. Jakob laver udkast til kommunikation til medlemmerne.
 - iii. Shop/Fitting/Erik – forventes indgåelse af aftale om shop/fitting til oktober. Udmelding vil komme når aftale er indgået. Forventet opstart april 2026.
 - iv. Projektor Driving range. – der følges op på de forskellige mangler. Mikkelt fremsender en prioriteret liste.
 - v. Støtteforening- konkurrence. - der skal sættes fokus og laves tiltag på, at der støttes op om støtteforeningen.
- Samarbejdet med MALSK
 - i. Husleje/forpagtningsafgift. Jakob/Erik – emnet blev drøftet. Jakob/Erik kontakter Anett.
 - ii. Generelt. Helle – har den løbende kontakt til Anett.
 - iii. Feedback. – fremlagt/drøftet.
 - iv. Viasat abonnement? Blev drøftet, abonnementet bliver opsagt.
- Sekretariat, herunder aktuelle sager, forslag og feedback.

- i. Buggy årskort "misbrug", hvad gør vi? Den der har årskortet, får det inddraget efter en advarsel? Der foretages intet pt., da "misbrug" ikke kan dokumenteres.
 - ii. Sætte hastigheden ned. ingen bemærkninger.
 - iii. Tjek af faktura fra MALSK – fordeling på korrekt gruppe.
 - iv. Medlemsudvikling - ingen bemærkninger.
 - v. 9->18 huller. - 2025 gratis mod forpligtelse for 2026 medlemskab.
- Greenkeeper
 - i. Pumpestation Status ved René – der skal tages højde for eventuelt ny investering i det kommende budget.
- Range bolde – betaling for gæster – det undersøges hvilke muligheder der findes, enighed om, at der skal ske betaling for gæster. Mike.
- Medlemsmøde – lagt fast til den 25.september, punkter/tilmelding via golfbox. Lægges på hurtigst muligt.

3. Økonomi ved Flemming

- Vi ligger foran med 50.000 på bundlinjen.
- Indtægterne hænger sammen.
- Investeringer er 500.000 større end forventet, som er aktiveret. Det strammer likviditeten.
- Budgettet for det kommende år skal på plads inden d 1.september, da budgettet skal bruges til forhandlingerne med Nykredit.
- Det forventes at overskuddet vil ligge på 150.000 bedre end sidste år og følger det budgetterede.
- Budget for det kommende år skulle gerne ligge på niveau som dette års budget, altså en bundlinje på ca 600.000.

4. Budget ved Poul Erik

- Gennemgang – oplæg til budgettet. FU og Poul Erik. Oplæg udsendes til orientering/tilbagemelding.
- Kontingent forudsætninger. - ingen bemærkninger.
- Buggy betaling. Klippekort eller nuværende ordning? – Der tænkes ny investering i 10 nye buggies ind budgettet, til anskaffelse 2 kvartal 2026.

5. Projekter.

- Status i besluttede projekter.
 - i. Trænings studie ved – computer? - PE tager aktion.
- Nye projekter til drøftelse og beslutning. – ingen nye projekter.

- Fastlæggelse af projektansvarlige – foregår løbende, når der kommer nye projekter.
- Investeringsplan. Vision og prioritering. - tænkes ind i budgetlægningen.
- Nye behov og tiltag. - ingen bemærkninger.
- Robotter i 2026 (Hul 13/14) – det indtænkes i det kommende budget.
- Nyt vandhul – Henrik gennemgik nyt i sagen. Forventet afklaring 3-6 måneder, der meldes ud senere hvad løsningen bliver.
- Indspilsområde. – drøftet, enige om at dette tages op ved budgetlægningen. Rene kommer med en pris for etablering.

6. Aktiviteter.

- Medlemsmøde d 25. sept. – reklame mm. – se tidligere punkt.
- DGU BI opfølgning. – god oplevelse
- Årshjul – FU i juli? – det forslås at der sættes et ekstra FU møde ind mellem møderne i juni og august.
- Fastlæggelse af klubaktiviteter næste 3-6-12 måneder.
 - i. Klubfest 25. okt – ansvarlige? Helle/Malene.
 - ii. Julebanko – ultimo november. Malene/Brian
 - iii. Trackmann "opstart". – Mangler lys og udluftning. Mike. Planlægges opstartsarrangementer, ultimo oktober. Mikkel/Emil - Mike. Markedsføring af 10 turs kort sælges for 1.250, hvis de købes inden d. 1. oktober. Jakob.
 - iv. Andet?
Frivilligmatch – 5. oktober kl. 13. – holdmatch/turneringsudvalget -Jakob– spisning ca 18-18.30. – Helle snakker med Malene.

XL-byg companiday – Mikkel/Emil – Jakob.

7. Kommunikation og markedsføring.

- Adfærdsregulerende tiltag/god opførelse. Henrik – tages op med Allan til det kommende år.
- Vurdering af Markedsføringsplanen. Henrik oplæg.
- Markedsføringsplan 2026. – skal indtænkes i budgetlægningen.
- Sager til bred orientering. - ingen bemærkninger.
- Allan, Consider This – gennemgik årets markedsføring tiltag og forslag til kommende markedsføringskampagne.

8. Information fra bestyrelsens udvalgsrepræsentanter.

- Baneudvalg. – par 3 banen som gratis kan godt genere nye medlemmer.
- Begynderudvalg. - ingen bemærkninger.
- Husudvalg. - ingen bemærkninger.
- Ungdomsudvalg. - ingen bemærkninger.
- Regeludvalg. - ingen bemærkninger.
- Rekrutteringsudvalg. – har væltet ind med nye.
- Sponsorudvalg. – bartaftaler – kigges på igen.
- Sportsudvalg. – ingen bemærkninger.
- Turneringsudvalg. – lyserød lørdag – donation til kræftens bekæmpelse, markedsføring.

9. Henvendelser til bestyrelsen.

Er det muligt at starte på bagni, fra hul 10 – det undersøges nærmere. Mike kigger på det.

10. Bestyrelsesdrøftelse.

- Henvendelser fra bestyrelsen. – ingen bemærkninger.
- Enkeltsager. – ingen bemærkninger.

11. Eventuelt.

- Ny dato til BM "udflugt". D 6 sep er optaget af klubmesterskaber i Smørum (og alle andre klubber) - ny dato d. 21. sept.

12. Fastlæggelse af næste møde.

- Bestyrelsesmøde torsdag den 18. sep., 17.30-21.00, (FU-møde torsdag d 11 sep., 17.30-19.00.

Referent.

Kim Møllmann